

## 環境資源暨職安衛管理政策

健鼎科技經由建立環境及職安衛管理系統，即已充分考慮在產銷過程之空氣污染、水污染、噪音、土壤、廢棄物、以及能資源耗用等顯著環境議題，以及產品製造過程中引入的危害物質及產銷過程中發生影響健康及職業安全等問題，須加以妥善管理。

藉由全員參與持續檢討改善安全、健康的工作環境及各項污染預防、珍愛資源並降低對環境的衝擊，消除危害降低作業風險、積極打造友善的職場環境達成永續發展的目標。

落實環安衛管理工作，並符合 ISO 14001、ISO 45001 及 ISO 14064 之要求，訂定環境資源暨職安衛政策宣言如下，並向社會大眾公開。

### 「珍愛資源、降低風險、友善職場、永續經營」

為了達成環境資源及職安衛法令以及客戶需求，秉持著持續改善的永續經營理念，承諾做到以下政策：

1. **珍愛資源**：支持國家之環境政策，致力投入能資源回收再利用，並降低廢棄物處理對地球的傷害，自發性對溫室氣體進行盤查、減量，以及持續關注氣候變遷及維護生物多樣性等顯著議題。
2. **降低風險**：遵守國家環保、能源、職業健康安全法規，以及國際間綠色產品之規定及清潔生產之源頭管理精神，致力降低製造過程中引入的危害物質，同時積極提升產銷過程中發生職業安全危害之應變能力。
3. **友善職場**：以友善職場的核心理念為出發點，傾聽員工心聲，尊重員工意見，創造平等無歧視之職場環境，同時與鄰居、客戶、供應鏈及其他利害相關者，建立和諧暢通之溝通管道及睦鄰的友好關係。
4. **永續經營**：建立全員參與及鼓勵創新模式，並持續進行採購、製程、產品及客服的改善活動，積極減少環境污染與能資源耗用的問題，致力追求成為永續發展的綠色環保企業。

健鼎科技股份有限公司



董事長



## Environmental Resource and Occupational Safety & Health Control Policy

Through developing environmental and occupational safety & health management system in the process of production and marketing, Tripod has fully considered the significant environmental issues such as air pollution, water pollution, noise, soil, waste, and the energy & resource consumption, as well as the hazardous substances implemented during the manufacturing process and other issues that might harm employees' health and occupational safety. All of above issues should be managed properly.

In order to achieve the goal of sustainable development, every employee should participate in continuous evaluation to enhancing awareness and sense of accountability towards safety and health working environment, various pollution prevention, cherishing resources, reducing the impact on the environment, eliminating the operating risks, and actively creating a friendly working environment.

To implement environmental and occupational safety and health management work as well as comply with the requirements of ISO 14001, ISO 45001 and ISO 14064, Tripod has established the environmental resources and occupational safety & health policies and commitment are as follows:

### 「CHERISH RESOURCES、REDUCE RISKS、 FRIENDLY WORKPLACE、SUSTAINABLE MANAGEMENT」

In order to comply with the laws and regulations of environmental resources and occupational safety & health as well as the customers' needs, Tripod adheres to the sustainable management concept of continuous improvement and commit to the following policies:

- Cherish Resources:** Support the local environmental policies, commit to recycling and reusing energy and resources, and reduce the harm of waste disposal to the earth, voluntarily conduct the calculation and reduction of greenhouse gases emissions, and continue to focus on the significant issues such as climate change and maintaining biodiversity.
- Reduce Risks:** Comply with law and regulations of local environmental protection, energy, occupational health and safety, as well as international green product regulations and the spirit of source management of clean production, strive to reduce hazardous substances implemented in the manufacturing process, and actively improve occupational safety in the production and marketing process.
- Friendly Workplace:** With the core concept of friendly workplace on mind, Tripod listens to the concerns of employees, respects their opinions, creates an equal and non-discriminatory workplace environment, and establishes harmonious and smooth communication channels with stakeholders such as neighbors, customers, supply chains in order to maintain good neighborly relations.
- Sustainable Management:** Establish a model that encourages innovation for all employees to participate in, and continue to improve activities in procurement, manufacturing processes, products and customer service, actively reduce environmental pollution and energy resource consumption, and strive to become a green and environmentally friendly company strives toward sustainable development.

**Tripod Technology Corporation**



Chairperson

March 1, 2024



## 環境資源暨職安衛管理政策

### นโยบายการควบคุมสภาพแวดล้อมทรัพยากรและความปลอดภัยด้านสุขอนามัย

健鼎科技經由建立環境及職安衛管理系統，即已充分考慮在產銷過程之空氣污染、水污染、噪音、土壤、廢棄物、以及能源資源耗用等顯著環境議題，以及產品製造過程中引入的有害物質及產銷過程中發生影響健康及職業安全等問題，須加以妥善管理。

เจียนดิงเทคโนโลยีได้สร้างระบบการจัดการสุขอนามัยและความปลอดภัยด้านสิ่งแวดล้อมและสุขอนามัย นั่นคือประเด็นด้านสิ่งแวดล้อมที่สำคัญ เช่น มลพิษทางอากาศ มลพิษทางน้ำ เสียง ดิน ของเสียและการใช้ทรัพยากรพลังงาน ได้รับการพิจารณาอย่างเต็มที่ในกระบวนการผลิตและการตลาด เช่นเดียวกับการสรุปรายชื่อนำมาใช้ในกระบวนการผลิตผลิตภัณฑ์และปัญหาที่ส่งผลกระทบต่อสุขภาพและความปลอดภัยในการทำงาน ในระหว่างกระบวนการผลิตและการขาย จะต้องได้รับการจัดการอย่างเหมาะสม

藉由全員參與持續檢討改善安全、健康的工作環境及各項污染預防、珍愛資源並降低對環境的衝擊，消除危害降低作業風險、積極打造友善的職場環境達成永續發展的目標。

โดยพนักงานทุกคนมีส่วนร่วม ในการดูแลรักษาอย่างต่อเนื่องเพื่อปรับปรุงสภาพแวดล้อมการทำงานที่ปลอดภัยและดีต่อสุขภาพ รวมถึงมาตรการป้องกันมลพิษต่างๆ  
วางแผนทรัพยากรและลดผลกระทบต่อสิ่งแวดล้อม ขจัดอันตราย ลดความเสี่ยงในการทำงานและสร้างสภาพแวดล้อม ในสถานที่ทำงานที่เป็นมิตรเพื่อให้บรรลุเป้าหมายของการพัฒนาที่ยั่งยืน

落實環安衛管理工作，並符合 ISO 14001、ISO 45001 及 ISO 14064 之要求，訂定環境資源暨職安衛政策宣言如下，並向社會大眾公開。

ดำเนินงานด้านการจัดการสิ่งแวดล้อม ความปลอดภัยและสุขอนามัย เพื่อให้เป็นไปตามข้อกำหนดของ ISO 14001, ISO 45001 และ ISO 14064

การประกาศนโยบายทรัพยากรสิ่งแวดล้อมและความปลอดภัยในการทำงานจึงมีการกำหนดดังนี้และเผยแพร่สู่สาธารณะ

### 「珍愛資源、降低風險、友善職場、永續經營」

#### รักษาทรัพยากร、ลดอันตรายให้น้อยลง、สถานที่ทำงานที่เป็นมิตร、พัฒนาอย่างยั่งยืน

為了達成環境資源及職安衛法令以及客戶需求，秉持著持續改善的永續經營理念，承諾做到以下政策：

เพื่อให้บรรลุเป้าหมายกฎหมายด้านสภาพแวดล้อมทรัพยากรและความปลอดภัยด้านสุขอนามัยในการทำงาน และตามที่ลูกค้าต้องการจึงมีการปรับปรุงแก้ไขและพัฒนาอย่างยั่งยืน สัญญาว่าจะทำให้ได้ดังต่อไปนี้ :

- 1. 珍愛資源：**支持國家之環境政策，致力投入能資源回收再利用，並降低廢棄物處理對地球的傷害，自發性對溫室氣體進行盤查、減量，以及持續關注氣候變遷及維護生物多樣性等顯著議題。

**รักษาทรัพยากร:** สนับสนุนนโยบายสิ่งแวดล้อมแห่งชาติ มุ่งมั่นที่จะลงทุนในการรีไซเคิลและนำทรัพยากรพลังงานกลับมาใช้ใหม่และลดอันตรายจากการกำจัดขยะสู่โลก

ดำเนินการสินค้าคงคลังและลดก๊าซเรือนกระจกอย่างเป็นธรรมชาติและยังคงให้ความสนใจกับประเด็นสำคัญ ๆ เช่นการเปลี่ยนแปลงสภาพภูมิอากาศและการรักษาความหลากหลายทางชีวภาพ
- 2. 降低風險：**遵守國家環保、能源、職業健康安全法規，以及國際間綠色產品之規定及清潔生產之源頭管理精神，致力降低製造過程中引入的有害物質，同時積極提升產銷過程中發生職業安全危害之應變能力。

**ลดอันตรายให้น้อยลง:** ปฏิบัติตามกฎหมายระเบียบด้านการคุ้มครองสิ่งแวดล้อม พลังงานและสุขอนามัยและความปลอดภัยแห่งชาติ

เช่นเดียวกับกฎระเบียบผลิตภัณฑ์สีเขียวระหว่างประเทศและจิตวิญญาณการจัดการแหล่งที่มาของการผลิตที่สะอาดขึ้น มุ่งมั่นที่จะลดอันตรายที่เกิดขึ้นระหว่างกระบวนการผลิต ในเวลาเดียวกันปรับปรุงความสามารถในการตอบสนองต่ออันตรายด้านความปลอดภัยในการทำงาน ในกระบวนการผลิตและการตลาดอย่างแข่งขัน
- 3. 友善職場：**以友善職場的核心理念為出發點，傾聽員工心聲，尊重員工意見，創造平等無歧視之職場環境，同時與鄰居、客戶、供應鏈及其他利害相關者，建立和諧暢通之溝通管道及睦鄰的友好關係。

**สถานที่ทำงานที่เป็นมิตร:** เริ่มต้นจากแนวคิดหลักเรื่องสถานที่ทำงานที่เป็นมิตร

ฟังเสียงของพนักงาน

เคารพความคิดเห็นของพนักงานสร้างสภาพแวดล้อมในสถานที่ทำงานที่เท่าเทียมกันและไม่เลือกปฏิบัติ ในเวลาเดียวกันเราสร้างช่องทางสื่อสารที่กลมกลืนและราบรื่น รวมถึงความสัมพันธ์อันมิตรที่ติดกับเพื่อนบ้าน ลูกค้า ห่วงโซ่อุปทาน และผู้มีส่วนได้ส่วนเสียอื่น ๆ
- 4. 永續經營：**建立全員參與及鼓勵創新模式，並持續進行採購、製程、產品及客服的改善活動，積極減少環境污染與能源資源耗用的問題，致力追求成為永續發展的綠色環保企業。

**พัฒนาอย่างยั่งยืน:**

สร้างรูปแบบการมีส่วนร่วมและส่งเสริมนวัตกรรมอย่างเต็มที่และดำเนินกิจกรรมการปรับปรุงการจัดการซัพพลายเชนการผลิตผลิตภัณฑ์และการบริการลูกค้าอย่างต่อเนื่องลดมลภาวะต่อสิ่งแวดล้อมและการใช้ทรัพยากรพลังงานอย่างแข่งขัน

มุ่งมั่นที่จะแสวงหาการเป็นองค์กรสีเขียวและเป็นมิตรกับสิ่งแวดล้อมพร้อมการพัฒนาที่ยั่งยืน

健鼎科技股份有限公司  
บริษัท เจียนดิงเทคโนโลยีห้างหุ้นส่วน จำกัด



董事長 ประธานกรรมการ